
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
         Αθήνα, 29/08/2022 

 

Της:  Σοφίας – Χάιδως Ασημακοπούλου, Βουλευτού Β΄ Πειραιά  

 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

 

ΘΕΜΑ: «Απαραίτητη η διακριτή μέριμνα στις ενεργειακές επιδοτήσεις για τα άτομα 

με αναπηρία» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σε σχετική επιστολή της Εθνικής Συνομοσπονδίας Ατόμων με Αναπηρία (Ε.Σ.Α.μεΑ.), 

επισημαίνεται ότι: «τα άτομα με αναπηρία, χρόνιες παθήσεις και οι οικογένειές τους 

αντιμετωπίζουν, παράλληλα με την μακροχρόνια οικονομική κρίση, τις συνεχιζόμενες 

διακρίσεις, την κρίση της πανδημίας, και ένα άνευ προηγουμένου κύμα ακρίβειας στα 

προϊόντα, την ενέργεια, τα καύσιμα κ.α., η οποία καθιστά αδύνατη ακόμα και την κάλυψη 

των βασικών καθημερινών τους αναγκών, καθώς έχουν να αντιμετωπίσουν σε μόνιμη 

βάση το πρόσθετο κόστος που επιφέρει η αναπηρία του». Υπογραμμίζεται ταυτόχρονα 

ότι: «Λόγω αυτού του γεγονότος, είναι απαράδεκτο που δεν έχει ληφθεί ακόμη διακριτή 

μέριμνα στις επιδοτήσεις των ενεργειακών αναγκών των ατόμων με αναπηρία, χρόνιες 

παθήσεις και των οικογενειών τους, με ειδική χαμηλή τιμή ρεύματος ανά κιλοβατώρα. 

Πολλοί εξ αυτών κάνουν χρήση ενεργοβόρων συσκευών ή έχουν μεγαλύτερες ανάγκες σε 

θέρμανση, ψύξη κ.λπ.». 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7040

Ημερομ. Κατάθεσης:

30/8/2022



 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 
1. Για ποιους λόγους στις τελευταίες σας εξαγγελίες σχετικά με την επιδότηση του 

κόστους χρέωσης για κατανάλωση ενέργειας δεν προβλέψατε το παραμικρό για τα άτομα 

με αναπηρία; 

 

2. Τι σκοπεύετε να κάνετε, προκειμένου να μην οδηγηθούν σε οικονομική ασφυξία και 

ατομική αλλά και συλλογική φτωχοποίηση τα άτομα με αναπηρία και χρόνιες παθήσεις, 

οι οικογένειές τους, οι αντιπροσωπευτικοί φορείς τους και οι φορείς κοινωνικής φροντίδας 

τους; 

 

 
 
Η Ερωτώσα Βουλευτής  
 
 

 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

 

 

 




